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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hol tart a két beígért kórforgalmi csomópont megvalósítása? " címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Békés és térsége nagy örömmel fogadta azt a döntést, mely szerint megépülhet a körforgalom a

korábbi 47-es és 44-es út kereszteződésében, Békés és Békéscsaba, illetve a 44-es út és a Dobozi út

kereszteződésében, ahol már számos baleset történt .

A nagy visszhangot kapott bejelentés nyomán, azóta is sokan érdeklődnek tőlem a két körfogalom

sorsa felől .

Tisztelt Miniszter Úr!

- Hol tart most az említett körforgalmak megvalósítása?

- Mikor vehetik ezeket használatba az érintett utakon közlekedők?

Tisztelettel :

Erdős Norbert
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